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Abstract (en)
In a chair, a seat-part support (11) and a backrest support (12), which is adjustable in inclination, are connected movably to effect a synchronous
adjusting movement taking place relative to the frame (10). The backrest support engages at its lower end (12a) below the seat-part support and is
connected to it for simultaneous movement by means of at least one connecting element. In a transfer movement initiated by the motion of the body
of the chair-user, the backrest support is lowered while the seat-part support is simultaneously moved forwards and lowered at least in its rear part
(11b). Due to the fact that the backrest support (12) and the seat-part support (11, 111, 211) transmit their movement onto the connecting means
and onto one another at points on the connecting means which are spaced apart and are guided on the frame despite being bound to paths which
are independent of one another, the backrest support being lowered at least slightly further than the seat-part support in the connection region to the
seat-part support during the transfer into the rest position, a high-quality chair is produced in a cost-effective manner, which chair can be transferred
into a rest position which is as comfortable as possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Stuhl sind ein Sitzteilträger (11) und ein in der Neigung verstellbarer Rückenlehnenträger (12) beweglich zu einer synchronen, gegenüber
dem Gestell (10) erfolgenden Verstellbewegung verbunden. Der Rückenlehnenträger untergreift an seinem unteren Ende (12a) den Sitzteilträger
und ist mit ihm zur gleichzeitigen Bewegung mittels wenigstens einem Verbindungselement verbunden. Bei einer durch die Körpermotorik des
Benutzers eingeleiteten Überführungsbewegung wird der Rückenlehnenträger abgesenkt, während sich der Sitzteilträger gleichzeitig nach vorne
bewegt und sich wenigstens in seinem hinteren Teil (11b) absenkt. Dadurch, daß Rückenlehnenträger (12) und Sitzteilträger (11,111,211) an
voneinander beabstandeten Punkten des Verbindungsmittels ihre Bewegung auf das Verbindungsmittel als auch aufeinander übertragen und
trotz der Verbindung auf voneinander unabhängigen Bahnen am Gestell geführt sind, wobei sich der Rückenlehnenträger bei Überführung in die
Ruhestellung im Anschlußbereich an den Sitzteilträger wenigstens geringfügig stärker absenkt als der Sitzteilträger, wird auf kostengünstige Weise
ein anspruchsvoller Stuhl verwirklicht, der die Überführung in eine möglichst bequeme Ruhestellung erlaubt. <IMAGE>
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